

No. 4468. CONVENTION ON THE NATIONALITY OF MARRIED WOMEN. DONE AT NEW YORK, ON 20 FEBRUARY 1957¹

N° 4468. CONVENTION SUR LA NATIONALITÉ DE LA FEMME MARIÉE. FAITE À NEW YORK, LE 20 FÉVRIER 1957¹

ACCESSION

Instrument deposited on:

24 January 1968

TUNISIA

(To take effect on 23 April 1968.)

The instrument of accession contains the following reservation :

[TRANSLATION — TRADUCTION]

For any dispute to be referred to the International Court of Justice, the agreement of all the parties to the dispute shall be necessary in every case.

ADHÉSION

Instrument déposé le:

24 janvier 1968

TUNISIE

(Pour prendre effet le 23 avril 1968.)

L'instrument d'adhésion contient la réserve suivante :

« Un différend pour être porté devant la Cour internationale de Justice nécessite dans chaque cas l'accord de toutes les parties au différend. »

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 309, p. 65; for subsequent actions relating to this Convention, see references in Cumulative Indexes Nos. 4 to 7, as well as Annex A in volumes 559, 560, 570, 572, 596 and 618.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 309, p. 65; pour tous faits ultérieurs concernant cette Convention, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 4 à 7, ainsi que l'Annexe A des volumes 559, 560, 570, 572, 596 et 618.